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-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Ingela Frimert <i@frimert.se> 
Skickat: den 19 februari 2024 15:07
Till: Kundcenter <kundcenter@ragunda.se>
Ämne: Fråga KF

Fråga kF

I kommunstyrelsens verksamhetsplan har man beslutat följande;  ”kulturskolan anpassas efter 
barn och utbildningsavdelningens budget” vilket mer eller mindre innebär en nedläggning.
Många barn har inte fått ta av kulturskolan utifrån tidigare beslut vilket inte kan ses som annat än 
ett misslyckande av vår tidigare prisade ”Sveriges bästa kulturskola”

Innebär detta en nedläggning?
Hur många barn som vill ta del av kulturskolan kommer nu inte få den möjligheten?
Har ni tänkt på hur det påverkar detta ragundas attraktionskraft? 
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